



EARN
50% MORE
AEROPLAN MILES
ON STAYS OF 7 DAYS OR MORE

Until the August 31st, summer travellers receive an **extra 50% Aeroplan® Miles** when they park for seven days or longer.

To qualify for the extra 50% simply present your Aeroplan Card along with the **Bonus Offer Promo Code shown** to the customer service agent at time of payment.

	BASE + BONUS MILES	QUOTE PROMO CODE AT CHECK OUT
TORONTO VALET	100 + 50	PF82
VANCOUVER VALET	100 + 50	
EDMONTON SELF PARK	50 + 25	PF83
OTTAWA SELF PARK	50 + 25	



parknfly.ca



PARK'N FLY®

*Offer consists of base offer 100 Aeroplan Miles + 50 Bonus Aeroplan Miles at the Toronto Valet and Vancouver locations and 50 Aeroplan Miles + 25 Bonus Aeroplan Miles at the Ottawa and Edmonton locations only. Offer not available at Montreal and Halifax locations. Offer valid June 1 to August 31, 2016 on parking stays of 7 days or more. Bonus miles awarded to guests per parking stay. This offer may not be combined with any other offer or promotion. Limited time offer. © Aeroplan and Aeroplan logo are registered trademarks of Aimia Canada Inc. FD7192



OBTENEZ
50 % PLUS
DE MILLES AÉROPLAN
POUR DES SÉJOURS DE 7 JOURS OU PLUS

Jusqu'au 31 août, les personnes voyageant cet été recevront en prime **50 % de Milles Aéroplan^{MD}** lorsqu'ils stationneront durant 7 jours ou plus.

Pour vous qualifier pour le boni de 50 %, au moment de payer vous n'avez qu'à présenter, au représentant du service à la clientèle, votre carte Aéroplan avec **le Code Promotionnel indiqué.**

	BASE + MILLES-BONIS	MENTIONNEZ LE CODE PROMOTIONNEL À LA SORTIE
TORONTO VALET	100 + 50	PF82
VANCOUVER VALET	100 + 50	
EDMONTON LIBRE-SERVICE	50 + 25	PF83
OTTAWA LIBRE-SERVICE	50 + 25	



parknfly.ca



PARK'N FLY[®]

*L'offre consiste de 100 Milles Aéroplan + 50 Milles Aéroplan en boni au stationnement valet de Toronto et Vancouver et 50 Milles Aéroplan + 25 Milles Aéroplan en boni au stationnement valet d'Ottawa et Edmonton. L'offre n'est pas disponible à Montréal et Halifax. L'offre est valable du 1er au 31 août 2016 pour des séjours de stationnement de 7 jours ou plus. Les milles en boni sont offerts aux invités pour chaque séjour de stationnement. Cette offre ne peut être combinée avec aucune autre offre ou promotion. Offre d'une durée limitée. © Aéroplan et le logo Aéroplan sont des marques de commerce appartenant à Air Canada Inc. FD7192